
 

 

 

ki je bila 08.07.2024 ob 15. uri Slovenskem olimpijskem izobraževalnem centru, Ameriška ulica 8, 

Ljubljana. 

 

PRISOTNI: Franjo Bobinac, Miran Kos, Katja Koren Miklavec, Enzo Smrekar, Miroslav Cerar, Darja 

Gabrovšek Polajnar, Zoran Kačičnik, Jernej Kovačič, Matjaž Rakovec, Vojka Ravbar, Stane Rozman, 

Boštjan Tušar. 

OPRAVIČENO ODSOTNI: Metod Ropret, Dejan Crnek, Borut Knavs, Damijan Lazar, Pavel Marđonović 

(prišel ob 15.40), Miran Müllner, Tadej Peranovič, Andrej Ribič. 

PRISOTNI PREKO MICROSOFT TEAMS: Jošt Dolničar, Stanko Glažar, Fiona Johnson, Andraž Lipolt, 

Raša Sraka Vukovič. 

Ostali prisotni: Tomaž Jontes, Blaž Perko, Uroš Mohorič, Bojana Okorn Počivavšek (strokovna služba 

OKS-ZŠZ), novinarji. 

 

Uvodoma je F. Bobinac pozdravil člane IO OKS-ZŠZ, tudi tiste, ki so sejo spremljali na daljavo. Povedal je, 

da bo tudi tokratna seja hibridna. Nadalje je pozdravil podpredsednike, strokovno službo in prisotne medije. 

Nato je ugotovil sklepčnost. Povedal je, da je ključna točka tokratne seje potrditev olimpijske reprezentance 

za nastop na OI Pariz 2024. Priprave tako v športnem kot poslovnem delu potekajo zelo dobro. 

 

AD1/ Potrditev dnevnega reda 

 

F. Bobinac je predlagal v potrditev z vabilom poslan predlog dnevnega reda 13. seje IO OKS-ZŠZ, ki je bil 

sprejet in je sledeč: 

1. Potrditev dnevnega reda seje 

2. Potrditev zapisnika z 12. redne in 13. dopisne seje 
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3. Poročilo o aktivnostih: 

a. Povzetek pregleda aktivnosti predsednika 

b. Poročilo Strokovnega sveta za vrhunski šport 

c. Poročilo Strokovnega sveta športa za vse 

d. Poročilo Odbora za športnike in olimpijske vrednote 

e. Poročilo Odbora za gospodarstvo in finance 

4. Imenovanje olimpijske reprezentance za nastop na OI Pariz 2024 

5. Razno 

 

Sklep, ki je bil soglasno sprejet: 

226-13/2024 IO OKS-ZŠZ soglasno potrjuje predlog dnevnega reda 13. redne seje 

IO OKS-ZŠZ. 

 

AD2/ Potrditev zapisnika z 12. redne in 13. dopisne seje IO OKS-ZŠZ 

 

F. Bobinac je predal besedo T. Jontesu, ki je povedal, da je bil osnutek zapisnika 12. redne seje IO OKS-

ZŠZ, ki je bila 27.05.2024, predhodno poslan članom. Na osnutek je prispela pripomba Katje Koren 

Miklavec, ki je bila upoštevana. Sklicana je bila tudi 13. dopisna seja IO OKS-ZŠZ, osnutek zapisnika te 

seje so člani predhodno prejeli. Nanj ni bilo pripomb. 

Vsi do sedaj sprejeti sklepi so bili realizirani z izjemo sklepa št. 55-2/2023, ki je vezan na Pravilnik o 

priznanjih in nagradah OKS-ZŠZ, ki je v procesu prenove. 

 

Soglasno sta bila sprejeta naslednja sklepa: 

227-13/2024 IO OKS-ZŠZ potrjuje zapisnik 12. redne seje IO OKS-ZŠZ. 

228-13/2024 IO OKS-ZŠZ potrjuje zapisnik 13. dopisne seje IO OKS-ZŠZ. 

 

AD3/ Poročilo o aktivnostih med obema rednima sejama 

 

F. Bobinac je povedal, da so člani poročila po področjih prejeli kot gradivo za sejo, med sejama sta minila 

samo dva tedna. Skladno z dogovorom s podpredsedniki je bilo zato dogovorjeno, da se na seji tokrat ne 

poroča, na voljo pa so podpredsedniki za morebitna vprašanja. 

 

A. Poročilo o aktivnostih med obema rednima sejama 

Vprašanj ni bilo. 

 

B. Poročilo Strokovnega sveta za vrhunski šport 

Vprašanj ni bilo. 
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C. Poročilo Strokovnega sveta športa za vse 

Vprašanj ni bilo. 

F. Bobinac je predal besedo M. Kos, ki je povedal, da Komisija za zamejski šport predlaga IO OKS-ZŠZ, 

da članico komisije, Sašo Kernjak Zubović, predstavnico Zveze slovenskih društev na Hrvaškem, nadomesti 

Damjan Malnar, predsednik Slovenskega kulturnega društva Gorski Kotar, saj Saša Kernjak Zubović 

zaključuje svoje delo v Zvezi slovenskih društev na Hrvaškem. Zamenjava je bila dogovorjena. 

 

Sprejet je bil sledeči sklep 

229-13/2024 IO OKS-ZŠZ skladno s 67. členom Pravil OKS-ZŠZ kot članico Komisije za 

zamejski šport odpokliče Sašo Kernjak Zubović in imenuje za novega člana 

Damjana Malnarja. 

 

D. Poročilo Odbora za športnike in olimpijske vrednote 

Vprašanj ni bilo. 

 

E. Poročilo Odbora za gospodarstvo in finance 

Vprašanj ni bilo. 

 

Vezano na Nacionalni olimpijski inštitut je F. Bobinac predal besedo B. Perku, v. d. direktorju inštituta, ki je 

povedal, da je bila v letu 2023 dopolnjena vsebina ustanovitvenega akta NOI z raziskovalno in razvojno 

dejavnostjo. Namen razširitve dejavnosti zavoda je bila ustrezna ureditev statusa NOI, kot ga predvideva 

Zakon o športu v 7. členu, in sicer za izvajanje strokovne podpore programom športa. NOI mora namreč 

izpolnjevati pogoje za opravljanje raziskovalne in razvojne dejavnosti na področju športa, v kolikor želi 

zagotavljati strokovno podporo programom skladno z ZŠpo-1. Za pridobitev statusa raziskovalne institucije 

oz. za vpis v evidenco izvajalcev raziskovalne in razvojne dejavnosti pa je med drugim zahtevana formalna 

zaposlitev dveh raziskovalcev (ne nujno polna zaposlitev, ampak v določenem deležu npr. min 20%). Za 

izpolnitev tega pogoja so izmed redno zaposlenih strokovnih delavcev na OKS-ZŠZ predvideli delno 

zaposlitev na NOI, in sicer v minimalnem obsegu, ki je trenutno potreben za opravljanje nalog NOI in za 

izpolnitev zahtevanega pogoja za vpis NOI v seznam izvajalcev raziskovalne in razvojne dejavnosti. S 

pridobljenim statusom NOI v jesenskem delu OKS-ZŠZ načrtuje prijavo na različne javne razpise in začetek 

aktivnosti ter pridobivanje sredstev za delovanje NOI. Do vzpostavitve predhodno opisanega poslovanja pa 

je potrebno s strani ustanovitelja zagotoviti ustrezno materialno podporo in zato je predlagal v sprejem sklep 

IO OKS-ZŠZ v imenu ustanovitelja, ki naj bi zagotovil premostitveno podporo, t.i. posojilo NOI. 
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Sprejet je bil sledeči sklep 

230-13/2024 IO OKS-ZŠZ na podlagi 10. člena Akta o ustanovitvi zavoda Nacionalni 

olimpijski inštitut (NOI) potrjuje, da se NOI redno namenjajo dodatna 

sredstva za potrebe delovanja inštituta (plače, stroški storitev, materialnih 

sredstev in ostalo). 

 

Soglasno je bil sprejet sledeči sklep: 

231-13/2024 IO OKS-ZŠZ se seznanja z vsemi aktivnostmi med obema sejama, ki so bile 

posredovane v poročilih. 

 

AD4/ Imenovanje olimpijske reprezentance za nastop na OI Pariz 2024 

 

F.Bobinac je povedal, da skladno s Pravili OKS-ZŠZ, IO OKS-ZŠZ potrjuje olimpijsko reprezentanco. V 

nadaljevanju tedna bodo sledile medijske aktivnosti, ki se bodo zaključile s predstavitvijo reprezentance na 

Ukmarjevem trgu v Kopru. V Parizu bo nastopala najštevilčnejša slovenska reprezentanca doslej in hkrati 

tudi uravnotežena med športnicami in športniki. Organizatorji napovedujejo najbolj trajnostne naravnane, 

najbolj urbane in najbolj vključujoče igre. 

Nato je predal besedo U. Mohoriču, vodji olimpijske odprave, ki je predstavil predlog olimpijske 

reprezentance. Športniki in športnice so se na igre uvrstili v 17 panogah. Nato se je zahvalil vsem panožnim 

zvezam, klubom, trenerjem in seveda športnikom in športnicam, ki so vlagali svoj trud, čas in sredstva v to, 

da so se uvrstili na igre. Kriteriji OKS-ZŠZ so enaki kriterijem MOK. Skupno število športnikov je 90, v 

Atenah 2004 jih je bilo 79. Seznamu, ki je bil posredovan članom, se je pridružila še Pia Babnik, golf. OKS 

se je trudil zagotoviti optimalne pogoje vsem športnikom, tudi z vidika spremstva, saj je število 

spremljevalcev 106. Celotna reprezentanca šteje 195 oseb, kar je v mednarodnih razmerah, izredno 

zavidljiva številka glede na število prebivalcev, ki jih Slovenija ima. 

Vprašanje je bilo, če je že določen zastavonoša na otvoritvi iger. 

U. Mohorič je povedal, da je uradni rok za določitev zastavonoše 25.7.2024. Takrat bo OKS-ZŠZ o imenih 

obvestil javnost. Usmeritev MOK je, ravno zaradi vključenosti, da bosta zastavonoši dva, športnica in 

športnik. O imenih bo odločila stroka, tudi glede tega, kdo bo takrat v Parizu. 

Na seznamu so upoštevani le športniki za nastop, rezerve so navedene posebej. 

F.Bobinac je še poudaril, da je to uspeh NPŠZ od koder športniki prihajajo. Vsi športi se začnejo na lokalni 

ravni in brez dobro razvitega lokalnega športa ni vrhunskega športa. Tako se je zahvalil vsem klubom, 

društvom, trenerjem, prostovoljcem in staršem. Zahvalil se je tudi partnerjem, pokroviteljem, Vladi RS, 

ministrstvom, ki podpirajo šport z zagotavljanjem sredstev. V Sloveniji smo najverjetneje uspešni zaradi 

kombinacije vsega naštetega, tudi zaradi kvalitetnih in usposobljenih trenerjev. Šport je v nacionalni zavesti 

nekaj kar Slovence povezuje. Vsi tisti, ki bodo zastopali našo državo so zmagovalci. Duh olimpizma je 

pomemben, saj združuje in poenoti.  

Ni bilo vprašanj. 
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F.Bobinac je povedal, da morda OKS-ZŠZ lahko dobi še kakšno dodatno kvoto, kar pomeni, da obstaja 

možnost, čeprav majhna, da se kakšen reprezentant oz. reprezentantka naknadno vključi v olimpijsko 

odpravo. Zato je predlagal, da se, v kolikor se zaradi kakršnihkoli razlogov sprosti kakšna dodatna kvota, 

za morebitne spremembe pri sestavi olimpijske reprezentance pooblasti U. Mohoriča. O morebitni 

spremembi bo seveda IO OKS-ZŠZ seznanjen oz. obveščen. 

 

Skladno z 18. členom Poslovnika o delu IO OKS-ZŠZ so lahko o vseh vprašanjih olimpijske narave 

razpravljali vsi člani. Sklep o vprašanjih olimpijske narave pa je moral biti sprejet z večino glasov: 

-prisotnih članov IO OKS-ZŠZ, ki predstavljajo NPŠZ olimpijskih športov, 

-predstavnika športnikov iz športne panoge, ki je na programu OI, 

-individualnega ustanovitelja OKS-ZŠZ. 

 

Soglasno sta bila sprejeta sledeča sklepa: 

232-13/2024 IO OKS-ZŠZ potrjuje olimpijsko reprezentanco Slovenije za OI Pariz 2024, ki 

šteje 90 športnic in športnikov. 

233-13/2024 IO OKS-ZŠZ pooblašča Uroša Mohoriča, vodjo reprezentance, za morebitne 

spremembe pri sestavi slovenske olimpijske reprezentance OI Pariz 2024. 

 

AD5/ Razno 

 

F.Bobinac je podal informacijo, da je bil Blaž Perko, na podlagi volitev, izbran za enega od štirih 

predstavnikov nevladnih organizacij v Svetu Vlade RS za spodbujanje razvoja prostovoljstva, prostovoljskih 

in nevladnih organizacij. Nevladne organizacije so bile namreč pozvane k predlaganju svojega kandidata in 

OKS-ZŠZ je kot svojega kandidata, na predlog IO OKS-ZŠZ, predlagal Blaža Perka, Vodjo sekretariata 

OKS-ZŠZ. 

Nadalje je F.Bobinac povabil na dogodek, 9.7.2024 ob 19.30 uri, na sprejem francoske veleposlanice v 

njeni rezidenci. Prav tako je povabil na dogodek, 11.7.2024 ob 19.30 uri v Koper, Ukmarjev trg, na 

predstavitev olimpijske reprezentance. Napovedal je tudi Dneve OKS-ZŠZ, ki so predvideni za 15. in 16. 

10. 2024 v Portorožu. 

Na koncu je odgovoril še na vprašanje M. Müllnerja glede udeležbe članov IO OKS-ZŠZ v Slovenski hiši. 

Podal je stališče, da v kolikor so člani v času olimpijskih iger v Parizu, bo za njih zagotovljen prost vstop v 

Slovensko hišo. Žal pa ni možnosti za organizacijo kart, prevozov, prenočišč, saj je le-to preveč 

kompleksno. 

 

Seja se je zaključila ob 15:40. 

 

 

Zapisala Bojana Okorn Počivavšek 
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         Franjo Bobinac 

         predsednik OKS-ZŠZ 


